
                  

Voorstel

Keuze: 

De raad van de gemeente Zwijndrecht in vergadering bijeen d.d. 10 november 2020

Onderwerp:

Afvalstoffenheffing en afvalstoffenbeleid

De raad, 

Constaterende dat:
- Het college de afgelopen periode onvoldoende aandacht besteed heeft aan het 

afvalbeleid en het omlaag brengen van de afvalstoffenheffing.
- De afvalstoffenheffing in Zwijndrecht tot de hoogste van Nederland behoort
- De doelstelling om terug te gaan naar 100kg restafval per inwoner absoluut niet in 

zicht is.

Overwegende dat:
- Het rekenkamer rapport voldoende mogelijkheden aanreikt om de afvalstoffenheffing 

omlaag te brengen. 
- Dit zelfde rapport ook mogelijkheden aanreikt de omvang van de hoeveelheid 

restafval per inwoner omlaag te brengen. 

Roept het college op:
- Met de kadernota van 2022 een plan gereed te hebben hoe Zwijndrecht binnen twee 

jaar een forse reductie van het aantal kg restafval per inwoner wil realiseren. 
- De afvalstoffenheffing met ingang van 2022 met minimaal 10% omlaag te brengen. 

En gaat over tot de orde van de dag 

CDA             -  E.J. van de Mheen 
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